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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

15. 12. 2022 - zasedací místnost Menza Podolí - Klub Pod-O-Lee

zápis provedl: Martin Šťastný

začátek zasedání: 19:15

Prezidentka Ivana Dvořáková vítá přítomné hosty a přistupuje k bodu č.1.

1. Schválení programu zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisů  (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

6. Slovo ředitele SÚZ ČVUT  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: 20 min.)

7. Schválení Centrály SU ČVUT pro období 2023-2025 ( vede: I. Dvořáková, typ: hlasování,

čas: 20 min.)

8. Jmenování Pavla Valacha členem Kontrolní komise SU ČVUT  ( vede: I. Dvořáková, typ:

hlasování, čas: 20 min.)

9. Jmenování Olgy Vafkové členem Kontrolní komise SU ČVUT  ( vede: I. Dvořáková, typ:

hlasování, čas: 20 min.)

10. Přijetí Klubu investorů za externí klub SU ČVUT ( vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:

20 min.)

11. Členské příspěvky  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

12. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

13. Konflikt na Ukrajině (vede I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)
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1. Schválení programu zasedání (vede: I.Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Usnesení 2022-12-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do

konference Parlamentu dne 14.12. 2022 a akceptuje podklady zaslané po předkládací

lhůtě.

OHP: 9; 9:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: I.Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (Slávik M..): V klubu byly řešeny členské příspěvky. Došlo ke změně interních

předpisů. Síťové členství zrušeno, zavedeno členství rozšířené. Došlo ke zvýšení

sportovního členství.

Prezidentka diskutuje pozdní zavedení členství z důvodu rámcové smlouvy. Mělo ke

schválení dojít v březnu a datované změny jsou k 1. 7..

SH údajně nechtělo provádět změny z důvodu operativních změn v průběhu semestru.

Prezidentka vysvětluje problematiku prodlužování rámcové smlouvy vzhledem k datování

změn v rámci SH.

Proběhla diskuze zda-li jde při datování o nutnou podmínku pro prodloužení rámcové

smlouvy. Problematika bude diskutována s rektorátem, prezidentka žádá potřebné

dokumenty a usnesení od SH.

Vánoční večírek, rozsvícení stromečku, začínají rozebírat rozpočet.

Pod-O-Lee (Tichý Š.): Proběhl Mikuláš a Podolské vánoce. Proběhla rozpočtová schůze, s

ohledem na nejistotu ohledně změn příspěvků byla zvýšena finanční rezerva.

Buben: neobsazeno

Masařka: neobsazeno

Sincoolka (Valach P.): Proběhly deskovky, Vánoční párty a Pavel Valach rezignoval na

funkci administrátora sítě. Zároveň proběhl šachový turnaj.

Hlávkova kolej (Dendis M.): chybí

Orlík: neobsazeno
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Fakultní klub BION (Verbovský M.): Proběhlo plno drobných akcí (promítání, deskovky,

taneční večer, hokej, zahraniční workshop, chlebíčkobraní, štrůdlobraní a rozsvěcení srdce

fakulty, ...). Proběhla diskuze s vedením a komunikace ohledně menz.

Vafková O.: Je plánovaný ples FBMI a Majálesu, všichni jsou zváni.

AVC ČVUT (Proton): Nic zajímavého se nestalo. Probíhá spolupráce s Engineers Prague.

Dochází k pracím na grafice, renderování formule, prý to je cool.

eFDrive (P. Mašinda): V úterý proběhl Vánoční večírek. Roztrhl se pytel se studovnami.

BEST (Fišer V.): Proběhl motivační víkend, deskovky, Vánoční večírek.

FIT++ (Lysenko D.): Z důvodu studijního vytížení se moc neděje, proběhl výlet do Drážďan

a zítra bude Vánoční večírek.

ISC (Marek F.):

STOH (): chybí

Klub Čajovna (Lepič V.): po předkládací lhůtě - chybí

+/-FEL (Šťastný M.): Probíhají volby do představenstva, je dost kandidátů, hodně

aktivních, mohl by to být přínos pro budoucnost klubu. Z plánovaných a proběhlých akcí

byly zmíněn výlet do Drážďan, šachový turnaj a +/- pravidelné deskové hry.

zaČVUTění (Machorek T.): Řeší se Winter edition. Do budoucna plánují turnaj ve fotbálku,

pubquizu apod.. Plánuje se rozložení sil představenstva klubu. V rámci představenstva je

plánováno založení sportovních klubů.

GALIBI (Král P.): Volby do představenstva. Plánování nových aktivit.

Engineers Prague (Petrášek T.): Pozvánka na zápas proti Olomouci.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

Váňa O.:

Proběhla 2 zasedání.

Rektor informoval o Vánocích pro ukrajince a představil manuál jak správně diskutovat o

problematice.

Byla představena ředitelka Frágnerovi galerie.

RVH (rada pro vnitřní hodnocení) rozšířeno o další studentskou pozici.
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Možnost nabíjení kreditu do menzy přes Agátu (GoPay). Zbyde jen pokladna na

studentském domě.

Schválena rekonstrukce bloku 12 na rok 2024. Bubenečská kolej stále ještě neprošla

všemi schvalovacími procesy, problém není na straně ČVUT. Dozor opakovaně rozporuje

předání vyhotovené stavby. Nebezpečí zrušení stavebního povolení, které bylo pouze k 30.

9. 2022.

Byla představena činnost CIPS a ELSA na psychologickou pomoc studentům.

Proběhly volby do AS ČVUT. Od ledna bude nové složení. Volby proběhly digitální formou.

Byl zmíněný klouzavý mandát, s upozornění, že volby budou každý rok.

4. Info z Centrály (vede: I.Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

Centrála je v udržovací fázi a prezidentka dodělává.

Výroční zpráva SU ČVUT bude po Vánocích z důvodu časových kapacit.

Ne všechny výroční zprávy byly prezentované, celková VZ za 2021 půjde ke schválení

stejně jako zápis.

Hlášení o stavu klubů - do 15. 1. - navazuje na sestavení rozpočtu pro 2023. Prezidentka

prosí o včasné zaslání.

Nesrovnalosti v účetnictví - účetní informuje prezidentku vždy, když se jí nebude něco

líbit, abychom předešli situaci z SH - Orlík. Prezidentka žádá o využívání sdílení

dokumentů s účetní přes Google Drive.

Prezidentka žádá o vyšší informovanost ohledně personálních změn v klubech. Bez

informovanosti jsou problémy s tvorbou dokumentů a předávání účetnictví.

Prezidentka prosí o hlídání GDPR dokumentů, aby nedocházelo k problémům.

5. Schválení zápisů  (vede: I.Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

Byla diskutována možnost dřívějšího zveřejňování zápisů, aby měli kluby více času na

prostudování a připomínkování.

Přišel Proton.
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Usnesení 2022-12-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání Studentského

parlamentu konaných dne 20. 10. 2022, 24. 11. 2022 a volby Prezidenta SU ČVUT konané

dne 29. 11. 2022 všechny zaslané do konference Parlamentu dne 15. 12. 2022 v 20:46.

OHP: 9; 9:0:0 – Usnesení bylo přijato

6. Slovo ředitele SÚZ ČVUT (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: 20 min.)

K roku 2022 SÚZ doufal, že se dostane z problémů spojených s COVIDem. Dle ředitele

došlo ke zlepšení situace, ale válka na Ukrajině (z důvodu ubytování uprchlíků) byla další

problematikou situací. Na kolejích jsou ubytovaní zejména matky s dětmi. SÚZ řešil

financování s magistrátem, došlo k plné finanční kompenzaci.

V září byly normálně naplněny koleje a menza začala opět fungovat. Problém se štěnicemi

je letos nebývalý, sice trvá, ale blížíme se k vítězství.

Dojde ke trojnásobnému zvýšení energií z důvodu ukončení fixace. Byla vysoutěžena

měsíční spotová cena dle burzy. V případě vyšší ceny bude platit cena zastropovaná.

Výsledná cena bude 2,5 - 3 násobek ceny. Zdražení se projeví na ubytovaných.

Letos měli být ušetřeny prostředky na vybavení Bubenečské koleje v ceně 30 milionů, což

se po neúspěšných minulých letech podařilo. Zvýšení kolejného bylo jedno z opatření,

které tomu pomohly a do příštího roku by to mělo i vytvořit rezervu.

Letos byly realizována rekonstrukce Bubenečské koleje, ale jak již bylo zmíněno, je

problém s předáním a stále probíhá stavební činnost. SÚZ zvažuje, zda-li bude kolej

přístupná pro letní semestr z důvodu stále nezprovozněné kotelny. Stavba stále vysychá a

bez kotelny by mohlo dojít k poškození nábytku vlhkem. Byla vysoutěžena kvalitní firma

pro nábytek, potvrzením kvality jsou nové postele na Podolí. Nasazení dělníků nebylo

dostatečné a nevíme, kdy to budeme moci převzít.

Bylo podána přihláška do dotačního programu pro blok 12, v případě přiznání by měla

realizace začít probíhat v roce 2024.

Došlo k rekonstrukci výtahů a k revizi pravidel pro jejich užívání studenty. Některé

kolegyně mají revizi pravidel výtky.
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Došlo ke kontrole a revitalizaci kuchyní v ubytovacích zařízeních. Do začátku nového roku,

by kuchyňky měly vypadat mnohem lépe. Prostory vyžadují větší zásah, než bylo

očekáváno. Financování je řešeno s rektorem. Hledají se i další zdroje financování pro širší

revitalizaci. Ředitel je potěšen, že téma revitalizace ubytování rezonuje v akademické

sféře.

Pro aktuální akademický rok byly upraveny dokumenty ubytovacích podmínek. Tyto

úpravy jsou pouze začátkem změn. Ředitel by chtěl podmínky zpřehlednit a dát vyšší

prioritu studentům ČVUT.

Proběhne oběd s uprchlíky. V rámci rektorátu byla udělána zaměstnanci sbírka pro 80 dětí,

které jsou na kolejích ubytovány, a ty dostaly vánoční dárky.

Byl uvolněný 4 korunový fond. Byly upraveny úřední hodiny hospodářek na Strahově.

Menza v Podolí byla uzavřena bez náhrady. Počet odebraných jídel nedokázal pokrýt

provoz.

Došlo ke změně organizačního řádu. Byl zrušen jeden obvod a k přerozdělení povinností,

byl snížen počet úředníků. Změna by měla mít pozitivní dopad na hospodaření SÚZ.

Proběhla diskuze na popud Pavla Valacha ohledně změn záloh energií. Zálohy studentů

budou zvýšeny k 1. 1. 2023 ve stejné výši jako zálohy SÚZu. Byl vysvětlen rozdíl mezi

maloodběrem a velkoodběrem. Ceny budou proměnné dle aktuální ceny burzy a

stropování (6Kč/KWh + další náklady, dohromady zhruba 9Kč/KWh).

Dle Tomáše Píchy by bylo možné využít menzu jako studovnu s tím, že by měli

občerstvení. Pro SÚZ by to mohlo být výdělečné a zlepšit to PR. Dle ředitele je problém

ohledně nevyjasnění využití prostor, prý to je téma k zamyšlení, nápad se obecně líbí.

Podnět ke štěnicím a změnám plotýnek na Strahově. Ředitel říká, že nevydal pokyn pro

destrukci funkčních kuchyněk a nehospodárnou náhradu funkčních vařičů (viz blok 6).

Prezidentka doplňuje informace ohledně veřejného jednání k problematice štěnic a

pochvaluje vysvětlení vedoucího dezinsekce. Pokud budou aktuální témata, může být i
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další obdobné veřejné jednání. Ředitel vysvětluje detaily ohledně dezinsekce a je rád, že

vedoucí dezinsekce začíná být optimistický. Ředitel se o problematiku zajímal poslední 3

měsíce a byl překvapený z užívaných prostředků a vzniku rezistence. Je to běh na dlouhou

dobu. SÚZ nasadil extrémní úsilí a prostředky pro řešení problému. Byla zvážena i

možnost psů cvičených pro detekci štěnic. Ředitel přiznává možnost nedorozumění při

komunikaci v ojedinělých případech. Zároveň sám potvrzuje, že některé z postupů v

minulosti nebyly ideální. Dále popisoval princip dezinsekce pro vysvětlení problematiky

postřiku.

Byl vznesena jak se řeší problém u veřejně pronajímaných prostor v případě propojení

ventilací (např. v hospodě). Štěnice prý tyto prostory neohrožují.

Byla otázka na zvýšení záloh energií. Zálohy mohou být navýšeny bez schválení AS ČVUT v

rámci ceníku náhrad.

Bylo diskutováno využití prostoru menzy na Podolí, prý bude využívána tělocvikáři.

7. Schválení Centrály SU ČVUT pro období 2023-2025 ( vede: I. Dvořáková,

typ: hlasování, čas: 20 min.)

20:55 - Pauza 10 minut (Štěpán se vrátil)

Představuje se Štěpán Tichý, chce více zapracovat na komunikaci s legislativou.

Jiří Novotný musel odejít dříve a nemůže se představit. Je s Lukášem Novotným (současný

RSS) v pravidelném kontaktu týkajícího se jeho agendy.

Ondřej Váňa chce mít přehled a mikromenežovat ostatní lidi a rozjíždět nově projekty a mít

přehled. Chce hodně kopat do lidí.

Ondřej Rychtera má zkušenosti s organizací seznamováku a HR eFDrive. Chce získat

know-how od starších a scházet se pravidelně s HR jednotlivých klubů a zařídit předávání

zkušeností mezi kluby.
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Pavel Mašinda je aktivní v eFDrive, řeší rozpočty seznamováku a ekonomické činnosti.

Chce blíže porozumět fundraisingu u ostatních klubů a lépe ho koordinovat.

Michal Verbovský má cenné zkušenosti z PR BIONu a chce je zúročit v Centrále.

Vojtěch Dušátko se angažuje již 6 let v SH a bude pracovat na nutné operativě. Chce zajistit

nutné zázemí a po hlubším porozumění stávající situace by se chtěl soustředit na rozvoj.

Markéta Jirmanová děkuje za zvolení. Vznik prezentované Centrály trval asi půl roku. Jirka

Novotný má částečně přebranou agendu od Lukáše Novotného. Ondřej Váňa je známý ze

senátu a umí kopat. Ondřej Rychtera a Pavel Mašinda mají cenné zkušenosti z eFDrive,

které může potvrdit. Michal Verbovský byl cennou pomocí i při tvorbě kandidátky. Vojtěch

Dušátko je doporučený Marcelem, jakožto stávajícím IT manažerem. “Nikdo mu nerozumí,

tak asi ví co dělá.”

Usnesení 2022-12-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Centrálu pro funkční období

2023-2025 ve složení Markéta Jirmanová, Štěpán Tichý, Jiří Novotný, Ondřej Váňa, Ondřej

Rychtera, Pavel Mašinda, Michal Verbovský a Vojtěch Dušátko.

OHP: 10; 7:0:3 – Usnesení bylo přijato
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8. Jmenování Pavla Valacha členem Kontrolní komise SU ČVUT  ( vede: I.

Dvořáková, typ: hlasování, čas: 20 min.)

Pavel Valach se představuje. Informuje o práci na stanových a činnosti v GDPR skupině.

Pavel Valach kandidaturu považuje za završení jeho činnosti v rámci SU.

Proběhla diskuze ohledně cílů v rámci kontrolní komise. Necítí se jako silný kandidát v

oblasti financí, ale problematiku si dostuduje. Chce se zaměřit na dodržování předpisů a

včasné vyvěšování usnesení.

Rád by byl v komisi po celou dobu mandátu, nechce končit předčasně.

Probíhá diskuze ohledně počtu členů kontrolní komise a je připomínána historie

kontrolního výboru. Rád by měl v komisi více členů.

Usnesení 2022-12-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT jmenuje Pavla Valacha, narozeného

17.05.1994, trvale bytem Pionýrů 806, 738 01 Frýdek-Místek členem Kontrolní komise

SU ČVUT.

OHP: 10; 9:0:1 – Usnesení bylo přijato

9. Jmenování Olgy Vafkové členem Kontrolní komise SU ČVUT  ( vede: I.

Dvořáková, typ: hlasování, čas: 20 min.)

“Ahoj já jsem Olga.” S ostatními zde se příliš nezná. Má ve své historii pouze jednu funkci,

ale i tak spoustu zkušeností. Nicméně ví, že plno lidí má více zkušeností. Představuje svou

činnost na fakultě a komunikaci s vedení kolejí na Kladně. Aktivně se věnuje propagaci

klubu a spolupracuje s PR na spoustě akcí. Byla zvolena senátorkou do AS ČVUT s

mandátem od 1. 1. 2023.

Prezidentka jí děkuje za kandidaturu a doufá, že pomůže oživit kontrolní komisi.

Olga se chce zaměřit na porozumění problematiky a pomoci klubům. Být pomocnou rukou

pro kluby, spíše radit a upozorňovat.
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Proběhla diskuze ohledně povinností členů kontrolní komise. Ráda by viděla i lepší

komunikaci s kluby a informovanost o zasedáních jednotlivých představenstev.

Olga se cítí jako sběrač zkušeností a pokládá SU ČVUT za studnici. Je ráda, že zde tato

organizace existuje a chce lépe propagovat funkčnost SU s hlubším porozuměním

předpisům.

Dochází k diskuzi ohledně rozdílů zkušeností mezi Olgou a Pavlem. Zároveň je

diskutována znalost stanov a interních předpisů.

Olga znovu potvrzuje, že chce spíše být pomocnou rukou a chce se spíše domluvit, než být

represivním orgánem. Byla diskutována nátura lidí a neporozumění mezi jednotlivci, je

ochotna poslouchat názory obou stran.

Byla diskutována nutnost zmínění stavu k alkoholu v kandidátce.

Proběhla diskuze ohledně krize v SH, jestli byla srozuměna s problematikou a jak na

problematiku reagovala vzhledem k osobním vazbám. Skutečnou podstatu problému se

dozvěděla až po zasedání SH, kde se to řešilo.

Olga si je plně vědoma nemožnosti účasti v dalších orgánech.

Prezidentka podporuje kandidátku na post z důvodu předávání zkušeností mladším

členům pro zajištění návaznosti směrování komise.

Usnesení 2022-12-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT jmenuje Olgu Vafkovou, narozenou

22.02.1999, trvale bytem Zdechovice 156, 533 11 Zdechovice členkou Kontrolní komise

SU ČVUT.

OHP: 10; 7:0:3 – Usnesení bylo přijato

10. Přijetí Klubu investorů za externí klub SU ČVUT ( vede: I. Dvořáková,

typ: hlasování, čas: 20 min.)

Jan Šereda a Jan Pauch prezentují klub investorů.

Proběhla diskuze ohledně výběru prezentujících (např. kryptodeveloperů). Klub investorů

se zastává svých partnerů.
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Pokud bude Klub investorů odhlasován jako externí klub, chce v blízké době udělat

přednášku pro ČVUT.

Klub investorů se chce aktivně zapojit do fungování SU, bez většího narušování atmosféry

v SU ČVUT.

Byla vysvětlena situace z loňského roku.

Klub investorů negoval aktuální zapojení studentů ČVUT a chce k jejich nalákání využít SU

SU ČVUT.

Prezidentka vysvětluje, jak se Klub investorů dostal k tomu, aby se k nám připojili,

vycházelo to částečně i z aktivit Tomáše Píchy. Klub by mohl být prospěšný zejména na

MÚVS.

Byla diskutována změna dozorčí rady oproti loňskému roku.

Kothera M. upozorňuje na včasné zveřejňování účetních závěrek. Klub se brání, že to není

jeho povinnost.

Proběhla diskuze ohledně funkce klubu a zda-li dělají finanční poradenství. Jakožto svojí

činnost popsali základní principy finančního poradenství, ale neoznačují to tak. Jsou pouze

studenti, takže finanční poradenství poskytovat nechtějí a chtějí pouze zjednodušit

přechod studentů (členů) do praxe.

Usnesení 2022-12-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT přijímá Klub investorů, z.s. (IČ: 26563967)

za externí klub Studentské unie ČVUT.

OHP: 10; 6:3:1 – Usnesení bylo přijato

11. Členské příspěvky  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

Opětovná diskuze o příspěvcích na SH. Informace budou předány a komunikovány s

rektorátem.
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12. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

Bod 12. navazoval v diskuzi přímo na bod 11. v rámci komunikace s rektorátem.

13. Konflikt na Ukrajině (vede I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

Byla prohloubena diskuse s ředitelem SÚZ ČVUT ohledně ubytování ukrajinských

uprchlíků. Bylo zopakováno stanovisko pana Rektora, že dokud bude potřeba poskytovat

ubytování uprchlíkům, tak poskytováno bude. Bude nových 370 lůžek na Bubenečské

koleji, neměl by být problém s kapacitou kolejí. Ubytování hrazeno prozatím do konce

března, ale budou vedeny další diskuze.

N. Různé (vede: I.Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)

SH doplňuje informace ohledně voleb a zveřejnění předběžných výsledků.

Prezidentka ukončuje zasedání v 22:25.
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